
Panucci: Najmocniej jestem związany z Romą, ale...
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Kto będzie trenerem Giallorossich w przyszłym sezonie? Wśród nazwisk

wymienia się też nieśmiało Christiana Panucciego, którego Franco Baldini

próbował ściągnąć z Rosji już zimą. Były gracz Romy, który jest

asystentem Fabio Capello udzielił wywiadu dla Sky Sport. 

 

- Jestem związany z Rosją umową do 2014 roku, czuję się tu świetnie i rozwijam się

u boku Capello. Przeżywam fantastyczne doświadczenie. Oczywiście podoba mi się

łączenie mojej osoby z Romą, zespołem, z którym jestem najmocniej związany,

jednak nie ma żadnych konkretów.

Co powiedzieli ci w Palermo?

- Jesteśmy wielkimi przyjaciółmi z Tottim, tak jak i z Vito Scalą i rozmawialiśmy o

sytuacji w Romie. Czuję się obecnie dobrze rozwijając się u boku Capello.
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